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Protokół nr 10/2019 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Obrady rozpoczęto 22 październik 2019r. o godz. 07:30, a zakończono o godz. 09:10 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji. 

Obecni: 

 Radna Sławomira Kuś  

 Radna Monika Paszek  

 Radny Michał Płonka 

 Radna Mirosława Sajur  

 Radny Dionizy Waszczuk  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy,  

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Magdalena Krawczyk – Inspektor ds. rolnych, leśnictwa i gospodarki gruntami, 

- Paulina Boguszyńska - Podinspektor ds. gospodarki komunalnej, 

- Magdalena Grobelna – w/z Podinspektor ds. geodezji i budownictwa. 

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

 Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu Radna Sławomira Kuś 

otworzyła posiedzenie Komisji witając przybyłych. Ustalono, że komisja posiada wymagane 

quorum i jest władna obradować.  

Na wniosek burmistrza Zdun z dnia 21.10.2019r. prowadząca obrady wniosła o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu przyjęła proponowane zmiany  

do porządku obrad bez uwag - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Członkowie komisji porządek obrad oraz materiały sesyjne otrzymali za pośrednictwem 

programu esesja. Następnie Radna Sławomira Kuś przedstawiła porządek obrad wraz  

z przyjętymi zmianami: 
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1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2.  Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie nadania nazwy ulicy Gminie Zduny w miejscowości Konarzew ul. Dębowa, 

b) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Konarzew w rejonie oddziaływania elektrowni wiatrowej, 

c) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Perzyce w rejonie oddziaływania elektrowni wiatrowej, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej w m. Baszków, 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej w m. Konarzew, 

f) w sprawie zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji 

papierów wartościowych, 

g) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

h) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na 

lata 2019-2028. 

3. Zapoznanie się ze stanem realizacji zadania: Budowa kanalizacji sanitarnej dla miasta 

Zduny. 

4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

a) petycja/wniosek mieszkańców Konarzewa -remont ul. Jabłonowa w Konrzewie, 

b) wniosek PiS. 

 

Do porządku obrad członkowie komisji nie wnieśli uwag. 

Zatem prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś stwierdziła, że powyższy porządek obrad 

został przyjęty do akceptującej wiadomości członków komisji.  

 

Pkt. 2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie nadania nazwy ulicy Gminie Zduny w miejscowości Konarzew ul. Dębowa, 

Projekt uchwały przedstawiła Paulina Boguszyńska i Miłosz Zwierzyk.  

Radna Sławomira Kuś pytała czy nazwę ulicy zaproponowali mieszkańcy. 

Paulina Boguszyńska odpowiedziała, że nazwa ulicy wpłynęła na wniosek mieszkańców, ulica 

stanowi drogę wewnętrzną.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

b) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Konarzew w rejonie oddziaływania elektrowni wiatrowej, 

Projekt uchwały przedstawił Miłosz Zwierzyk.  

Pytania do projektu uchwały złożyli: Radny Dionizy Waszczuk oraz Radna Monika Paszek.  

Odpowiedzi udzielał Miłosz Zwierzyk. Uwag oraz propozycji zamian do projektu uchwały  

w przedmiotowej sprawie członkowie komisji nie wnieśli.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

c) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Perzyce w rejonie oddziaływania elektrowni wiatrowej, 

Projekt uchwały przedstawił Miłosz Zwierzyk.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 
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d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej w m. Baszków, 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Krawczyk. Radnym przedłożono mapę poglądową.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

e)  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej w m. Konarzew, 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Krawczyk. Radnym przedłożono mapę poglądową.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

f) w sprawie zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu 

emisji papierów wartościowych, 

Projekt uchwały przedstawili Iwona Klepacka i Miłosz Zwierzyk. 

Pytania do projektu uchwały złożyli: Radna Sławomira Kuś, Radna Monika Paszek, Radny 

Dionizy Waszczuk. 

Radna Monika Paszek wniosła prośbę o doprecyzowanie brzemienia paragrafu 1. ust. 2 projektu 

uchwały w przedmiotowej sprawie i przedstawianie na sesji. 

Odpowiedzi na pytania udzielali Iwona Klepacka i Miłosz Zwierzyk.  

Po konsultacjach z radcą prawnym zostanie doprecyzowana treść paragrafu 1 ust. 2 projektu 

uchwały w przedmiotowej sprawie i przedstawiony Radnym na sesji.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

g) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

h) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Zduny na lata 2019-2028, 

Projekt uchwały przedstawili Iwona Klepacka i Miłosz Zwierzyk. 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 3. Zapoznanie się ze stanem realizacji zadania: Budowa kanalizacji sanitarnej dla 

miasta Zduny. 

Temat przedstawił Miłosz Zwierzyk. 

W latach 2011-2013 wybudowano 4,8 km kanalizacji w mieście Zduny z dofinansowaniem z 

ze środków UE.  
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W latach 2017-2018 z dofinansowaniem z programu Wielkopolski Regionalny Program 

Operacyjny na lata 2014-2020 wybudowano ponad 7 kilometrów sieci kanalizacyjnej za kwotę 

5.349.374,80, w tym dofinansowanie wyniosło 3.696.722,40 zł. 

W ramach otrzymanych środków wybudowano kanalizację sanitarną w rejonach ulic: 

Kopernika, Cegielskiego, Kobylińska, Wrocławska, Łacnowa, Strzelecka, Sieniutowa, 

Ogrodowa, Piaskowa, Ostrowska oraz wzdłuż Borownicy. Były to najbardziej newralgiczne pod 

względem uporządkowania odprowadzania ścieków tereny w Zdunach. Warto dodać, że po 

wybudowania kanalizacji drogi zyskały nową nawierzchnię. Dodatkowo zakupiono stację 

zlewną, która zabezpiecza przed napływem zanieczyszczeń mechanicznych do oczyszczalni.  

Do tego etapu prac budowy kanalizacji została również włączona budowa sieci kanalizacyjnej 

na ul. Krotoszyńskiej i ul. 1 Maja w Zdunach. W latach 2019-2020 otrzymano wsparcie z Urzędu 

Marszałkowskiego na projekt pn. Budowa kanalizacji sanitarnej dla miasta Zduny – etap 2 wraz 

z modernizacją oczyszczalni ścieków w części Stacji Odwadniania Osadu. Tym razem zostanie 

wybudowane 3,238 km sieci kanalizacji sanitarnej oraz prowadzona będzie dalsza modernizacja 

oczyszczalni ścieków. Prace będą prowadzone na ulicach: Mickiewicza, Sulmierzycka, Plac Ks. 

Skargi, Młynarska, część Podgórnej, część Strzeleckiej, część Wiosennej, Słowackiego, 

Reymonta, Konopnickiej. Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w ramach 

środków własnych zrealizowało projekty na krótkich odcinkach dróg np. ul. Krotoszyńska, ul. 1 

Maja, ul. Cegielskiego oraz prace przeprowadzone będą na ul. Konopnicka i ul. Prusa oraz 

fragment ul. Rynek, które z różnych względów nie mogły być wciągnięte w program WRPO.  

Do wykonania kanalizacji pozostanie ok 8-9km. Są to min ulice: Witosa, część Podgórnej, 

Kolejowa, Wrzosowa, Liliowa, Jaśminowa, Padrewskiego, Masłowskiego, Okrężna. W dalszej 

kolejności realizowana będzie realizowana rozbudowa sieci kanalizacyjna w Siejewie, ze 

środków z programu obszarów wiejskich.  

Po omówieniu tematu i wyczerpującej dyskusji Radni nie wnieśli uwag do realizacji tematu.  

O godz.  08:41 salę opuściła Radna Sławomira Kuś. Stan członków Komisji Rozwoju 

Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu wyniósł 4 osoby.  

Przewodnictwo prowadzenia obrad przejął Radny Dionizy Waszczuk Z-ca Przewodniczącej 

Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu. 

 

Pkt. 4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

a) petycja/wniosek mieszkańców Konarzewa -remont ul. Jabłonowa w Konrzewie, 

Temat przedstawił Miłosz Zwierzyk. Pytania do wniosku złożyły Radna Mirosława Sajur, 

Radna Monika Paszek oraz Radny Dionizy Waszczuk, Radny Michała Płonka.  
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W toku dyskusji ustalono, iż remont drogi jest uzasadniony. Jednak ze względów finansowych 

może być realizowany po opracowaniu dokumentacji technicznej w latach kolejnych.  

Nad szczegółową analizą wniosku pochyli się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

b) wniosek PiS, 

Po zapoznaniu się z wnioskiem członkowie postanowili odrzucić dalsze procedowanie wniosku.  

 

c)  wolne głosy i wnioski.  

W dalszej części obrad członkowie komisji złożyli zapytania w bieżących sprawach gminy. 

Radny Michał Płonka pytał o remont chodnika w centrum w Baszkowa. 

Miłosz Zwierzyk odpowiedział, że ze względu na zły stan technicznych wodociągu w Baszkowie 

i przez to liczne awarie, postanowiono najpierw dokonać wymiany rur doprowadzających wodę 

dla mieszkańców, a w kolejnym etapie przeprowadzić remont chodnika (prawa i lewa strona). 

Radny Michał Płonka pytał również o przyłącze wodociągowe na Rudzie. 

Miłosz Zwierzyk odpowiedział, że ze względów finansowych w tym roku przyłącze w Rudzie 

nie zostanie wykonanie. W związku, z tym prawdopodobnie mieszkańcy wykonają przyłącze na 

w ramach partycypacji społecznej. 

Radny Dionizy Waszczuk pytał o montaż lampy na Trzaskach.  

Miłosz Zwierzyk odpowiedział, iż w pierwszej kolejności Spółka Oświetlenie Uliczne i Drogowe 

w Kaliszu zrealizuje oświetlenie na ul. 1 go Maja, Ostatni Grosz oraz Trzaskach. 

Radna Monika Paszek pytała o oświetlenie uliczne na ścieżce pieszo- rowerowej na trasie  Zduny 

Krotoszyn. 

Miłosz Zwierzyk odpowiedział, że koszt montażu lamp na ścieżce wg firmy Oświetlenie Uliczne 

i Drogowe w Kaliszu szacuje się na ok 300 tys. zł. Ze względów finansowych  gmina poszukuje 

tańszych rozwiązań np. lampy z wykorzystaniem fotowoltaiki.   

Innych pytań, uwag w tym punkcie członkowie komisji nie zgłosili.  

 

 Przewodnicząca Komisji 

 

   mgr Sławomira Kuś   

Przygotował(a):  

mgr Barbara Fornal 

  


